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Hei!
Her kjem våre kommentarar etter prognoseinntaket:

 BA: her ynskjer vi å halde fram med to klassar på Vg1 og ein på Vg2 som i  dag.

 DH: Den eine klassen på Vg1 held vi på, sjølv om det er eit smalt program med berre ein klasse. Vi 
vurderer det att til neste år.

 HO: Her ynskjer vi å auke til fire klassar på Vg1. På Vg2 ynskjer vi å redusere til ein klasse på Barne-
og ungdomsarbeidarfaget (og ein klasse Helsearbeidarfaget). Desse klassane kan godt ha 17 elevar 
kvar.

 TIP: Vi held fram med tre klassar på Vg1. Når det gjeld Vg2 ynskjer vi å ha to klassar på Kjøretøy og 
ein klasse på Industriteknologi. Elles ser vi at det kunne vere behov for ei HT-gruppe på TIP. Vi har 
tidlegare hatt ei slik gruppe og ynskjer å starte opp att med dette om det er interesse for det.

 ST: Vi ynskjer å sjå ST og teknologilinja under eitt, og har plass til 90 elevar totalt her. Vi har 
tradisjonelt greidd å fylle opp etter at skulen har starta. I år har vi 28/29 elevar i alle dei tre Vg1-
klassane.

 ST med formgjevingsfag vert lagt ned hjå oss. Dei tre elevane på Vg3 bør overførast til ein annan 
skule. Dei har fått informasjon om at dei anten får tilbod om skuleplass på ein annan skule med 
formgjevingsfag, kanhalde fram på SOV men gå over på ST,  eller ta programfaga på formgjevinsgfag 
som privatistar. 

 Påbygg: her ynskjer vi å halde fram med to klassar slik vi har i år.

Ta kontakt om noko her er uklart.

Beste helsing

Magnhild Hakestad
Rektor

http://skole.hfk.no/sotravgs
Telefon: 57 30 51 00
Mobil: 97 73 76 76
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